
1  

Z A P I S N I K 

sa 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica 

 
Održane dana   13. svibnja 2022. godine s početkom u 19:00 sati u Multimedijalnom centru 

Općine Kukljica. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović otvara jedanaestu sjednicu Općinskog vijeća, 

pozdravlja prisutne, te daje riječ pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela Lari Mušćet da po- 

jedinačnom prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika na današnjoj sjednici. 

 
Konstatira se da su na današnjoj sjednici prisutni sljedeći vijećnici: 

Milorad Košćica, Dragana Filipi, Ante Martinović, Luka Milić, Rajna Grzunov i Davor Lonić. 

Odsutni vijećnici: Ante Korčulanić 

Osim  gore  navedenih  vijećnika  sjednici  prisustvuje  Marin  Boško,  općinski  načelnik,  Lara 

Mušćet, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, predsjednica Udruge Stihovi i note, Vesna 

Benić i građani. 

 
Predsjednik  Općinskog  vijeća  konstatira  da  je  prisutno  6  vijećnika,  te  da  postoji  potrebna 

većina za pravovaljano donošenje Odluka. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća predlaže još jednu točku dnevnog reda 

 
8.   Interpelacija o dodjeli sredstava za financiranje programa projekata i manifestacija 

koje provode Udruge na području Općine Kukljica u 2022. godini. 
 
U vezi nadopune koju je općinski načelnik predložio prije ove sjednice, predsjednik vijeća je 

objasnio kako točka u kojoj se predlaže Etički kodeks članova općinskog vijeća nije etički 

kodeks te da je to kodeks za sprječavanje sukoba interesa. Predsjednik kaže kako za donošenje 

tog Kodeksa još imamo vremena i da će to uz izmjene biti na dnevnome redu na sljedećoj 

sjednici. 

 
Predsjednik predloženu dopunu dnevnog reda daje na usvajanje. 

Jednoglasno je usvojena (6 glasova za). 

 
Predsjednik vijeća predlaže sljedeći dnevni red sa usvojenom dopunom: 

 
1.   Pitanja i odgovori 

2.   Verifikacija zapisnika sa 9. sjednice Općinskog vijeća, 

3.   Verifikacija zapisnika sa 10. sjednice Općinskog vijeća, 

4.   Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika o radu Općinskog vijeća Općine 

Kukljica, 

5.   Prijedlog Interpelacije o Planu upravljanja pomorskim dobrom na području općine Ku- 

kljica za 2022. godinu, 

6.   Prijedlog odluke o   traženju Izvješća načelnika o donesenim, a ne provedenim odlu- 

kama Općinskog vijeća, 

7.   Prijedlog odluke o uspostavi  Registra Imovine Općine Kukljica, 

8.   Interpelacija o dodjeli sredstava za financiranje programa projekata i manifestacija koje 

provode Udruge na području Općine Kukljica u 2022. godini,
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9.   Zamolba Meri Bašić, 

10. Zamolba Danijela Gobin i Ana Martinović. 

 
Predsjednik vijeća predloženi dnevni red sa usvojenom dopunom daje na usvajanje. 

Dnevni red usvojen jednoglasno (6 glasova za). 
 

 
 

Ad. 1. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara prvu točku dnevnog reda pitanja i odgovori. 

 
Vijećnik Luka Milić pita načelnika dali se tko javio na natječaj za komunalnog redara i kada 

se poslala  na  županiju dokumentacija  za vrtić, na što načelnik odgovara  da od ponedjeljka 

16.05. kao komunalni redar počinje raditi Dino Košćica, a za vrtić se dokumentacija poslala 

nakon Uskrsa te da još uvijek traje komunikacija sa županijom. 

 
Vijećnik  Lonić  pita  kada  će  se  raspisati  natječaj  za  direktora Turističke  zajednice  i  dali  

se razgovaralo sa susjednim općinama o udruživanju. 

Načelnik  odgovara  da  je  natječaj  bio  raspisan  i  da  je  jučer  bilo  turističko  vijeće  te  da  

je imenovana direktorica Marija Šarlija, a u vezi udruživanja je bilo razgovora sa druge dvije 

otočke općine koje su za programsku suradnju na određenom projektu, ali nisu za zakonsko 

objedinjavanje u jedno. 

Lonić  kratko  još  pita  dali  je  bilo  drugih  kandidata  za  radno  mjesto  direktora.  Načelnik  

je odgovorio da nije bilo drugih kandidata. 

 
Vijećnica Grzunov kaže kako je zanima financijska situacija (koji je prosječni dnevni iznos na 

računu općine za mjesec travanj) te moli pisani odgovor za vijećnike. 

Predsjednik vijeća pita načelnika kakva je situacija sa katastarskom izmjerom, ljudi su davno 

platili, a nakon više od 10 godina ne znamo situaciju sa izmjerom te ima li nade da se to provede 

i u kakvoj je fazi sada. 

Načelnik odgovara da je firma Trafficon d.o.o. posao obavila i predala sve u zadarski katastar, 

a u katastru se još utvrđuje granica pomorskog dobra, a kad cijela procedura završi trebala bi 

doći tu na javni uvid otprilike mjesec dana. Ministarstvo nas je u 12. mjesecu prošle godine 

obavijestilo da bi u 2023. godini mogli krenuti sa završnom fazom. Predsjednik je pitao dali je 

to prošlo u katastru, na što načelnik daje odgovor da od katastra još ništa nismo dobili. 

Predsjednik vijeća je rekao kako on želi pisani odgovor u vezi katastarske izmjere da ljudi 

znaju točne informacije. 

 
Predsjednik Općinskog Vijeća zatvara prvu točku dnevnog reda. 

 

 
 

Ad. 2. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara drugu točku dnevnog reda, Verifikacija zapisnika sa 9. 

sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica od dana 18.  ožujka 2022. godine s početkom u 

18:00 sati. 

Predsjednik  je  nadodao  kako  je  bilo  nekih  malih  promjena s  njegove  strane  koje  je  

uputio 

pročelnici, koja je to ispravila. 

Predsjednik daje na verifikaciju zapisnik sa 9. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica. 

 
Zapisnik je verificiran jednoglasno sa 6 glasova za.
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Ad. 3. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara treću točku dnevnog reda, Verifikacija zapisnika sa 10. 

(tematske)  sjednice  Općinskog  vijeća  Općine  Kukljica  od  dana  25.  ožujka  2022.  godine  

s početkom u 18:00 sati. 

Predsjednik je nadodao kako je ovaj zapisnik zbrkan, ali da je jednostavno takva rasprava bila 

i da je teško bilo pratiti tijek. 

Vijećnica  Grzunov  je  rekla  da  je  zapisnik  potpuno  nerazumljiv  i  da  netko  tko  nije  bio  

na 

sjednici ne bi znao o čemu se tu radi i da je bilo previše stravi za ispravak. 

Predsjednik daje na verifikaciju zapisnik sa 10. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica. 

 
Zapisnik je verificiran sa 5 glasova za i 1 protiv. 

 
Ad.4. 

Predsjednik   Općinskog   vijeća   otvara   četvrtu   točku   dnevnog   reda   Prijedlog   Odluke   

o 

izmjenama i dopunama Poslovnika o radu Općinskog vijeća Općine Kukljica. 

Predlagatelj  je  vijećnik  Davor  Lonić  koji  je  objasnio  da  ovo  predlaže  prvenstveno  radi 

transparentnosti rada vijeća i radi povijesnog praćenja vijeća. 

Najbitnija izmjena je ta da se navodi fiskalni učinak na proračun svake odluke koja se donosi. 

Predsjednik vijeća je također zamoli da se ubuduće uz prijedlog dodaje ovakvo objašnjenje i 

napomenuo  da  je  u  3.  članku  krivo  napisano  da  je  točka  dnevnog  reda  pitanja  i  odgovori 

posljednja,  a ne prva točka dnevnog reda pa je također upozorio da se to ispravi. 

Predsjednik je pročitao sve izmjene u Poslovniku koje je predložio vijećnik Lonić. 

Načelnik kaže da ove izmjene nisu usklađene sa zakonom, u članku 21. je dodano puno toga i 

dodane su ovlasti kakve nitko nema. Lonić pita što tu nije jasno i što je to krivo. Načelnik je 

rekao kako je sporno pojašnjenja akata navedenih u 21. članku. 

Predsjednik vijeća dodaje kako npr. naredbu koju vijeće donese načelnik može osporiti, ali 

jednu ovakvu odluku ne može. Načelnik na to kaže kako je Poslovnik isto odluka. Vijećnica 

Grzunov kaže kako takve odluke koriste razna općinska vijeća. 

Vijećnica Grzunov je pitala tko će odrađivati posao odnosa odluke sa proračunom, dali je to 

upravni odjel. Predsjednik kaže da Jedinstveni upravni odjel mora znati kakav će utjecaj neka 

odluka imati na proračun. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o izmjenama i dopunama Poslovnika 

o radu Općinskog vijeća Općine Kukljica. 

Odluka je prihvaćena sa 4 glasa za, 1 glas protiv i 1 glas suzdržan. 

 
Ad. 5. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara petu točku dnevnog reda Prijedlog Interpelacije o Planu 

upravljanja pomorskim dobrom na području općine Kukljica za 2022. godinu. 

Predsjednik kaže kako ovaj Plan ima dosta nejasnoća, pa da se kroz ovu točku pojasne neke 

stvari. 

Predsjednik kaže kako je bio u upravnom odjelu za pomorsko dobro, more i promet te da su 

rekli kako nitko iz Kukljice nije bio tamo u proteklih 20 godina niti bio na sastancima i slično. 

Predsjednik je rekao da nije utvrđena granica pomorskog dobra, a u Planu piše da je određiva- 

nje granica pomorskog dobra u redovnom upravljanju pomorskim dobrom. 
U upravnom odjelu su objasnili da je pomorsko dobro na području Kukljice od granice crte 
obale najveće plime pa do 6 metara (odnosno do ceste). Predsjednik smatra da se po tome onda 
oni štandovi za koje se traži zakupu javne površine nisu na javnoj površini već na pomorskom 
dobru, pa bi za to trebalo koncesijsko odobrenje.
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Predsjednik je pitao načelnika zašto se do sada nije odredila granica pomorskog dobra iako se 

već o tome pričalo i koji je redoslijed za određivanje granice. 
Općinski načelnik je rekao da to ide kroz katastarsku izmjeru na što predsjednik kaže da ne već 
da su njemu objasnili da prvo ide zahtjev za utvrđivanje granice pomorskog odbra koji se dos- 
tavlja zadarskoj županiji, upravnom odjelu za pomorsko dobro, promet i more. 
Predsjedniku nije jasno zašto taj zahtjev nikada nije poslan u županiju i zašto to nije definirano.i 
nastavlja kako se na katastarsku izmjeru može zaboraviti, jer nije dobro napravljena. 
Načelnik kaže da predsjednik iznosi netočne podatke. 

 
Predsjednik je zatražio pismeno izvješće katastarske izmjere i nastavio kako u Planu piše da 

ćemo u 2022. godini napraviti sanaciju cijele obale na području općine. Načelnik je objasnio da 

je to u slučaju urušavanje obale i sl. 

Načelnik napominje da je županija dala suglasnost na ovakav Plan i smatra ga ispravnim. 

Predsjednik nastavlja s člankom 5. u kojem kaže da će kontrolu poštivanja utvrđenih obveza 

danih koncesijskim odobrenjem obavljati komunalni redar, te o tome izvještavati Vijeće za 

davanje koncesijskog odobrenja, kako se plan provodio u zadnje dvije godine kada nismo 

imali komunalnog redara. 
Predsjednik kaže da želi objašnjenje kako je moguće da na čestici 2116 u Sabuši stane kiosk i 

ostalo što je navedeno u Planu. 

Načelnik objašnjava da je to betonski dio u Sabuši i da ako netko da zahtjev da će se o tome 

raspravljati. 

Natječaj za javne površine će biti uskoro, a ugostiteljski objekti na temelju zahtjeva traže zakup 

javne površine. 

 
Predsjednik kaže da mu nije jasno kako se granica pomorskog dobra nije utvrdila do sada, i 

dodaje da smo izgubili puno novaca i projekata od Europske unije na kojima se ne možemo 

natjecati. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća se nada da će se Plan sada kad imamo komunalnog redara moći 

provoditi i da će se zahtjev za katastarsku izmjeru što prije poslati u županiju. 

 
Vijećnica Filipi dodaje kako nije samo načelnik tu bio prethodnih 20 godina, već je tu bio i 

sadašnji predsjednik općinskog vijeća. 

Predsjednik kaže kako prihvaća svoju odgovornost. 

 
Predsjednik zaključuje točku ali se Prijedlog ne daje na glasanje 

 

 
 

Ad. 6. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara šestu točku dnevnog reda Prijedlog odluke o   traženju 

Izvješća načelnika o donesenim, a ne provedenim odlukama Općinskog vijeća 

 
Predsjednik  kaže  da  se  načelnik  oglušio  na  sve  Odluke  osim  na  onu  da  pokrene  postupak 

prijema u službu komunalnog redara. 

Predsjednik je nabroji sve sporne Odluke i dao kratki osvrt i predlaže da se od načelnika zatraži 

pisano izvješće za svaku pojedinu Odluku. 

Predsjednik  navodi  da  načelnik  potpuno  ignorira  Općinsko  vijeće,  a  da  su  to  sve  odluke 

uglavnom donesene jednoglasno. Vijećnica Grzunov kaže kako načelnik nije sproveo svoje 

odluke i kako onda očekivati da provede odluke vijeća.
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Vijećnici nisu imali više pitanja za načelnika. 

 
Predsjednik  Općinskog  vijeća  daje  na  usvajanje  Odluku  o  traženju  Izvješća  načelnika  o 

donesenim, a ne provedenim odlukama Općinskog vijeća. 

Odluka je prihvaćena sa 5 glasova za i 1 suzdržan. 
 

 
 

Ad. 7. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara sedmu točku dnevnog reda Prijedlog odluke o uspostavi 

Registra Imovine Općine Kukljica. 

Predlagatelj ove točke je vijećnica Rajna Grzunov. Vijećnica objašnjava da je veliki dio općina 

na ovaj način objavio svoj registar imovine koji je javan, a u Općini Kukljica je to tajnovito. 

Vijećnica  predlaže  da  se  formira  jedan  transparentni  registar  imovine  kao  što  imaju  druge 

općine i da bude dostupan ljudima i da se napokon utvrdi što je to općinsko. 

 
U 20:16 sati na sjednicu dolazi Ante Korčulanić. 

 
Predsjednik kaže kako je dostavljeno sve u vezi registra putem ovog prijedloga. 

Vijećnik Košćica upitao je načelnika dali su nekretnine za sada igdje upisane i smatra kako 

treba imati taj registar. Načelnik je naglasio članak 3. „Registra uspostavlja Općinsko vijeće 

općine, a vodi ga Upravni odjel Općine“, smatra da nije u redu, te da treba pisati samo da 

Općinsko vijeće registar uspostavlja ovom Odlukom. 

Predsjednik objašnjava kako Općinsko vijeće ne donosi registar već ga samo uspostavlja ovom 

Odlukom. 

Načelnik smatra da tema registra nije sporna već to da se stalno ignorira funkcija načelnik. 

Vijećnica Grzunov kaže kako je Upravni odjel ako je nešto nezakonito trebao reći. 

Predsjednik vijeća kaže kako je krajnje licemjerno od načelnika jer govori da općinsko vijeće 

ignorira njega, a vijeće je donijelo 21 Odluku koje se nisu sprovele i napominje kako je vijeće 

zakonodavna vlast,  a načelnik izvršna. 

 
Košćica smatra da je članak 3. trebalo promijeniti tako da je odgovorna osoba ta koja organizira 

način na koji će se registar uspostaviti. Vijećnica Grzunov predlaže da članak 3. glasi: „Registar 

uspostavlja Općinsko vijeće Općine, ovom Odlukom“. 

 
Vijećnica je za to da se ovakva Odluka da na glasanje, pa ako je nešto sporno neka se traži 

daljnje mišljenje, a načelnik kaže kako to nije Opći akt i da se on ne šalje na nadzor. 

Vijećnica nastavlja da Jedinstveni upravni odjel vijećnicima treba pomoći u oblikovanju Od- 

luka, odnosno vijećnik treba imati samo ideju, a pročelnik će formirati zakonsku odluku. 

Predsjednik objašnjava da je procedura takva da vijećnik pošalje prijedlog odluke njemu te on 

nakon toga te prijedloge prosljeđuje upravnom odjelu, a upravni odjel treba dati mišljenje ako 

nešto nije u skladu sa zakonom. 

 
Načelnik kaže da on tumači zakonitost odluke, a pročelnik daje svoje mišljenje. 

Vijećnica Grzunov zaključuje da registar treba napraviti da bude transparentan, predsjednik se 

nadovezuje da se nikoga ne kažnjava što registar nije napravljen već da ga samo treba napraviti. 

U prijedlogu ove Odluke mijenja se članak 3. i glasi: Registar uspostavlja Općinsko vijeće 

Općine ovom Odlukom. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o uspostavi  Registra Imovine Općine 

Kukljica.
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Odluka je jednoglasno prihvaćen (7 glasova za). 
 

 
 

Ad.8 

 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara osmu točku dnevnog reda Interpelacija o dodjeli sredstava 

za financiranje programa projekata i manifestacija koje provode Udruge na području Općine 

Kukljica u 2022. godini. 

 

Predsjednik objašnjava kako je nedavno objavljen natječaj za financiranje programa udruga, 

načelnik je donio Odluku s kojom su sredstva dodijeljena. Predsjednik nastavlja kako je bilo 

predviđeno da se dodijeli minimalno za sve udruge 45.000,00 kuna, a podijeljeno je 28.000,00 

kuna. 

Načelnik daje osvrt u kojem kaže kako je 46.000,00 kuna bilo predviđeno natječajem, javilo 

se 7 udruga, jedna je imala neispravno, 6 je imalo ispravno podnesenu dokumentaciju, a 

nakon toga je donio odluka o ovim iznosima. 

Načelnik pojašnjava kako  kako ukupno predviđeni iznos nije obvezujući da se toliki iznos 

mora i ugovoriti sa određenim udrugama. Navodi da je natječajem bilo predviđeno toliko, a da 

je on donio odluku kakvu je donio. 

Pojašnjava da KUD “Kukljica” nije dobio sredstva, jer nije priložio važeću potvrdu o 

nekažnjavanju zastupnika udruge, odnosno potvrda je bila starija od 30 dana. 

Predsjednik vijeća pita dali je bilo mogućnosti da ih se upozori pa da naknadno donesu važeću 

potvrdu, a načelnik odgovara da to nije bilo moguće je je natječaj završio predviđenim 

datumom za dostavu dokumentacije. 

Predsjednik pita koji su članovi Povjerenstav za ocjenjivanje i administrativnu provjeru, a 

pročelnica navodi da su članovi Povjerenstva ona, Ivona Cukar i Marija Šarlija. 

Predsjednik pita dali su ocjene utjecale na iznos dodijeljenih sredstava, a pročelnica odgovara 

da ocjene ne moraju utjecati, nego da utječe program. Načelnik navodi da je Povjerenstvo 

svima dalo visoke ocjene.  

Predsjednik vijeća pita dali je izvršena administrativna provjera i dali je dokumentacija u 

skladu sa propisima te čita uvjete propisane Pravilnikom o financiranju javnih potreba Općine 

Kukljica, te dali su udruge kojima su odbrena sredstva zadovoljile sve propisane uvjete, a 

pročelnica odgovara da je sva pristigla dokumentacija proučena. 

Predsjednik vijeća traži da mu se dostavi kopija dokumentacije kako bi i Općisko vijeća 

moglo proučiti dali su sredstva dodijeljena u skladu sa propisima. 

 

Predsjednik   navodi  kako Općinsko vijeće kontrolira financijsko i materijalno poslovanje 

općine pa stoga imaju pravo na uvid u dokumentaciju koju su udruge dostavile. 

 

Predsjednik je riječ prepustio Vesni Benić, predsjednici Udruge Stihovi i note. 

Vesna Benić je istaknula nekoliko stvari koje se odnose na Pravilnik o financiranju te Javni 

natječaj. 

 
Vijećnik Milorad Košćica je napustio sjednicu općinskog vijeća. 

 
Predsjednik je zamoli gđu. Benić da se prigovor u vezi udruga dostavi pisanim putem. 

Benić kaže kako je prigovor upućen isključivo na natječajni postupak. 

Predsjednik vijeća je istaknuo kako administrativnu provjeru radi povjerenstvo i zanima ga dali 

su kriteriji bili za svih jednaki te traži da mu se dostavi dokumentacija koju su udruge predale 

na natječaj. 
Predsjednik zaključuje točku. 

 



7  

 
 

Ad. 9 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara devetu točku dnevnog reda Zamolba Meri Bašić i Za- 

molba Danijela Gobin i Ana Martinovi. 

Predsjednik objašnjava kako ovo ubuduće ne treba stavljati na dnevni red, jer se takve odluke 

ne mogu donijeti. 

Vijećnica Grzunov dodaje kako ljudima treba dati adekvatnu odgovor kada se obrate općini, a 

ne slati molbe na vijeće, nadodaje i da u provedbenom programu Općine Kukljica od 2021. do 

2025. stoji da je načelnik isplanirao u 2022. godini asfaltirati 3 km ceste. 

Predsjednik je zamolio da se ovakve stvari ne upućuju na vijeće, a smatra da zahtjev za javnu 

rasvjetu ne treba uopće slati jer se to trebalo napraviti. 

Predsjednik zaključuje točku. 
 

 
 

Predsjednik konstatira da je dnevni red 11. sjednice iscrpljen i zaključuje sjednicu. 

Završeno u 21:00 sati.
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Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica. 
 

 
 

ZAPISNIČAR                                                           PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Lara Mušćet                                                                               Ante Martinović
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